

Сергей Сапожников (Россия)
Sergey Sapozhnikov (Russia)
Sergej Saposchnikow (Russland)

Родился в 1984 году в Ростове-на-Дону. В 2001-2008 годах учился на факультете психологии Южного федерального университета (бывш. Ростовский государственный университет). В 2008-2009 годах учился в Институте проблем современного искусства на курсе «Новые художественные стратегии». Живет и работает в Ростове-на-Дону. Персональные выставки: 2014: Total Pictures. Poldi Pezzoli Museum. Милан. Групповые выставки: 2014: Stanze/Rooms. Me Collectors Room. Берлин; 2013: «Dreams of reason». Centre of Contemporary Art, Торунь; 2012: Toasting to the Revolution. Галерея Family Business, Нью-Йорк; Angry Birds. Варшавский музей современного искусства, Варшава; The way of Enthusiasts. Casa dei Tre Oci. Венеция; 2008: «Колодцы». Государственная Третьяковская галерея на Крымском Валу, Москва.

1984 born in Rostov-on-Don. 2001-2008 student at the Southern Federal University (Faculty of Psychology). 2008-2009 Student at the Institute of Contemporary Art in Moscow (ica Moscow), department of New Art Strategies. Lives and works in Rostov-on-Don. Solo exhibitions: 2014: Total Pictures. Poldi Pezzoli Museum. Milan; Group – 2014 Stanze/Rooms. Me Collectors Room. Berlin; 2013: "Dreams of reason". Centre of Contemporary Art, Torun; 2012: Toasting to the Revolution, Family Business Gallery, New York; Angry Birds, Warsaw Museum of Modern Art, Warsaw; The way of Enthusiasts. Casa dei Tre Oci. Venice; 2011: Once upon a Present, SC Gallery, Zagreb.

Geboren 1984 in Rostow am Don. Nahm an mehreren Ausstellungen in Russland und im Ausland teil, wie z.B. "Dreams of reason", Zentrum für zeitgenössische Kunst, Torun 2013; "The Way of Enthusiasts", Casa dei Tre Oci, Venedig 2012; "Toasting to the Revolution", Family Business Galerie, New York 2012; "Generation P.", Grand Reservoir, Le Kremlin-Bicetre 2012; "Angry Birds", Warschau Museum für Moderne Kunst 2012; "Once upon a Present", SC Galerie, Zagreb 2011; "ON/OFF", Spezialprojekt für die 4. Moskauer Biennale für zeitgenössische Kunst 2011; Sergej lebt und arbeitet in Rostow am Don und Moskau.